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1  Siden sidst 
  a  Det er nu afgjort at kvinderne fra Kærshovedgård ankommer til Avnstrupden 4 
dec.  Mette aflægger dem et besøg i december med rejsekort.
   b  Mette deltog i møde hos flygtningehjælpen.  "Acces to asylum in a global contex of 
schrinking protection space".  Det er trist at at såvel beskyttelse af krigsflygtninge som 
beskyttelse af menneskerettigheder mindskes år for år selvom antallet af flygtninge 
stiger. Der er i Europa strenge regler for at blive godkendt som flygtning, grænserne 
forstærkes og landene ønsker mest at beskytte sig selv.
   c  Situationen i Gaza er stadig forfærdelig og palæstnenserne ler udsat for 
umenneskelige forhold. Det vil kun blive forværret , da Israel har bandlyst UNRWA . 
FNs hjælpeorganisation må fra årsskiftet ikke mere arbejde i Palæstina.
Det kan udvikle sig helt katastrofalt., 
    d  Zoologisk have turen var en succes  mere end 30 beboere deltog. MEN 
økonomisk blev det bestemt ikke en success. Der måtte betales for 15 deltagere, da 
der ikke var BfA’ere nok med et Zoo kort. Opfordring til at købe årskort til Zoo.

2    Nyt fra Helle Jørgensen. Antallet af beboere er 146  heraf 82 børn. Juletræet stod 
allerede pyntet i salen klar til RK juletræsfest.

3    Nytårsmøde den 28 december. Cafeen er booked. BfA nøder kl.13,30 til 
forberedelse. Beboerne inviteres til klokken 14 til ca.16, 30. Kurdes kommer og spiller 
og forskellige lege  er planlagt.  Vi slutter med et enkelt spil Banko

4   Samvær med beboerne. Der mødte mange op et gæt ca.25. En del nye med mange 
børn, En syrisk far med 4 børn samt en kvinde fra Afghanistan med 3 børn. De har alle 
fødselsdag i januar.  Kommunikarion med de nye familier er virkelig et problem. Det er 
svært at se, hvordan vi skal løse det.

5   Evt. Næste møde Sjælsmark søndag d. 8. dec. kl. 14-15
                                     Avnstyrup nytårsmøde den 28 dec. klokken 13,30 
    Vi skal finde ud af, om vi skal udvide tiden for BfA med 15 eller 30 minutter, så vi får 
bedre tid til at diskutere emner fra dagsordenen. Det er stadig vigtigt, at vi også har   
tid til samvær med beboerne.

   


